
 1 

PROJEKT PROTOKÓŁU NR XLII/2014 

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU 

z dnia 30 kwietnia 2014 r. 

 

Obrady XLII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali posiedzeń Urzędu 

Miejskiego. Otwarcia i przeprowadzenia dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Głogówku Krzysztof Barton. Przywitał wszystkich przybyłych na posiedzenie gości,  

a w szczególności Posłankę do Parlamentu Europejskiego Danutę Jazłowiecką oraz Posłankę 

na Sejm RP Janinę Okrągły, jak również Radnych Rady Miejskiej w Głogówku. 

Na 15 Radnych, podczas obrad obecnych 15.  

Lista obecności Radnych, gości zaproszonych do udziału w sesji oraz lista sołtysów 

stanowią odrębny załącznik do protokołu. 

 Przed przystąpieniem do uchwalenia porządku obrad, u uwagi na szczególnego gościa 

Panią Europoseł Danutę Jazłowiecką, Przewodniczący przedstawił Członków Rady Miejskiej 

w Głogówku. Następnie oddał głos Ojcu Gwardianowi Klasztoru Franciszkanów 

Krzysztofowi Hura.  

Ojciec Gwardian zaprosił wszystkich obecnych do uczestnictwa w obchodach 

Jubileuszu 750-lecia przybycia Franciszkanów do Głogówka, jednocześnie przedstawił zarys 

uroczystości. Radnym zostały rozdane oficjalne zaproszenia. Następnie Ojciec Gwardian 

opuścił Salę posiedzeń.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał proponowany Porządek Obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

 a) otwarcie sesji, 

 b) stwierdzenie Quorum, 

 c) uchwalenie porządku obrad,  

 d) przyjęcie Protokołu z XLI Sesji Rady Miejskiej, 

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami. 

3. Sprawozdanie z realizacji zadań dotyczących sportu na terenie Gminy Głogówek. 

4. Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Głogówek. 

5. Zapytania Radnych - /interpelacje/. 

6. Podjęcie uchwał: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu, 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 
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d) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Prudnickiego, 

e) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na zawarcie 

 umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Głogówek. 

7. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje Radnych zgłoszone na sesji bieżącej. 

8. Wolne wnioski. Sprawy bieżące. 

9. Zakończenie XLII Sesji Rady Miejskiej w Głogówku. 

Przed przystąpieniem do uchwalenia odczytanego programu zaproponował, aby  

z uwagi na uroczysty charakter niniejszej sesji, w punkcie 5 zamiast interpelacji Radnych 

oddać głos obecnym Posłankom. Natomiast wszelkie zapytania Radni złożą pisemnie i w tej 

formie otrzymają odpowiedź. Znowelizowany Porządek Obrad został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że protokół z XLI Sesji 

Rady Miejskiej był dostępny do wglądu w Biurze Rady oraz BIPie. Zapytał o ewentualne 

uwagi do jego treści. Wobec ich braku protokół został poddany pod głosowanie i przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad 2.  

Burmistrz Głogówka Andrzej Kałamarz odczytał informację o swojej pracy w okresie 

międzysesyjnym, która została przyjęta do wiadomości i stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Rady Miejskiej przywołał „Sprawozdanie z realizacji zadań 

dotyczących sportu na terenie Gminy Głogówek”. W związku z brakiem uwag materiał został 

przyjęty do wiadomości. 

 

Ad 4. 

”Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2013 dla Gminy Głogówek” została 

przyjęta do wiadomości. 

 

Ad 5.  

 Posłanka do Parlamentu Europejskiego Danuta Jazłowiecka na wstępnie swojej 

wypowiedzi podziękowała za zaproszenie na sesję. Zauważyła, że w związku z pełnioną 

funkcją, sprawowaną poza granicami kraju, współpraca z nią jest dość uciążliwa. Gdy wraca 

do Polski stara się nadrobić wszelkie zaległości, w czym niestrudzenie pomaga jej Pani Poseł 
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Okrągły. Eurodeputowana stwierdziła, że ma szczęście, iż w Parlamencie RP zastępuje ją 

właśnie Pani Janina, która jest osobą bardzo energiczną, a której działania przeszły jej 

najśmielsze oczekiwania. W chwili obecnej Posłanki są w stałej, bliskiej współpracy. 

Realizują rozmaite projekty, jak np. spotkania z mieszkańcami na teranie województwa 

opolskiego.  Ma to min. na celu przekazywanie informacji z poziomu Brukseli. Są też 

emitowane regularne cotygodniowe audycje w Radiu Plus.  Europosłanka, stwierdziła że ma 

świadomość, iż pomimo czerpania stałych korzyści z członkowstwa w Unii Europejskiej, 

Europa jest oddalona. Dlatego organizowane spotkania umacniają budowę partnerstwa. 

Wskazała ponadto, że styl pracy Pani poseł Janiny Okrągły jest godny uwagi i bardzo jej 

imponuje. Częste udziały w obradach sesji jak również kontakty z lokalną społecznością 

ostatecznie obfitują obopólną korzyścią.  

 Eurodeputowana wyraziła zwoje zadowolenie z faktu pozyskiwania i korzystania 

przez Gminę z funduszy europejskich. Zachęcała, by jeszcze wyżej podnieść poprzeczkę, 

gdyż lata 2014 – 2020, są ostatnimi, w których Polska otrzyma tak duże dotacje.  Od roku 

2020 nasze województwo będzie musiało sięgać po pieniądze bezpośrednio do Komisji 

Europejskiej. Podała, że wielokrotnie zabiegała u Marszałka Województwa, by Marszałek 

zbierał projekty, szczególnie duże, te które mają szansę na wygraną w konkursach krajowych. 

Stwierdziła, że musimy się nauczyć przystępowania do bardzo poważnych konkursów na 

szczeblu międzynarodowym, po to by w dalszym ciągu rozwijać Opolszczyznę. Wskazała, że 

każde spowolnienie spowoduje brak rozwoju. Podkreśliła, że w swoich działaniach wiele 

uwagi poświęca młodzieży. Stwierdziła, że warto w nią inwestować i zachęcać do aktywności 

na rzecz regionu.  

Na zakończenie swojego wystąpienia Europosłanka poinformowała o swojej 

rozpoczynającej się 1 maja kampanii wyborczej. W tym dniu mieszkańcy Opolszczyzny 

zostaną zaproszeni na statek „Opolanin”, którym odbędą „rejs” po Odrze.  

 

 Następnie głos zabrała Posłanka na Sejm RP Pani Janina Okrągły. Podziękowała za 

zaproszenie i słowa uznania przedmówczyni. Wskazała, że Głogówek jest wspaniałym 

miastem, które „czerpie jak może”, wciąż się rozwija i pięknieje. Stwierdziła, że przyjemnie 

jest tu przyjeżdżać i patrzeć jak wiele rzeczy się dzieje. Podała, że bardzo cieszy ja fakt, iż 

zamek powrócił do Gminy, a co ważniejsze, że wkrótce ruszy remont dachu. Niebawem 

zakończy się także remont Domu Kultury. Ponadto w Gminie Głogówek prężnie rozwija się 

sport, a w szczególności piłka nożna dziewcząt, o czy świadczy min. tytuł Mistrza Polski  

w Futsalu. Cały czas prowadzone są drobne prace upiększające miasto jak i wsie. Godnym 

uwagi jest także fakt wprowadzenia dziennego opiekuna.  
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Pani Poseł Janina Okrągły poinformowała ponadto, że na terenie Gminy Głogówek  

w ramach współpracy w Filplastem zostały przeprowadzone warsztaty z młodzieżą licealną.  

Posłanka przedstawiła również możliwość przystąpienia do Stowarzyszenia Miast 

„Slow City”. Pełna nazwa to „Międzynarodowa Sieć Miast Cittaslow”. W projekcie tym 

uczestniczy wiele miast z całego świata. Umożliwia on pozyskiwanie informacji, wiedzy  

a także łatwiej zdobywać środki. Zaproponowała zainteresowanie się tym tematem. 

Poinformowała, że Prudnik przystąpił do owego stowarzyszenia.  

 

 Eurodeputowana Danuta Jazłowiecka nawiązując do podejmowanej „Oceny zasobów 

pomocy społecznej” podkreśliła, że jest to bardzo istotny temat. Wskazała, że bardzo ważna 

jest troska o dobro drugiego człowieka. Za godnym przykład poczucia odpowiedzialności 

społecznej podała postawę obywateli Niemiec oraz Irlandii.   

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Posłankom za przekazane informacje  

i słowa uznania, a następnie przystąpił do realizacji kolejnego punktu. 

 

Ad 6.  

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie następujące uchwały: 

a) w sprawie zmiany budżetu Gminy Głogówek na 2014 rok, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

b) w sprawie zaciągnięcia długoterminowej pożyczki w Wojewódzkim Funduszu 

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Opolu, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

c) w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

Wyniki głosowania: 

14 za / 1 przeciw / 0 wstrzymało się; 

 

d) w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Prudnickiego, 

Wyniki głosowania: 

13 za / 2 przeciw / 0 wstrzymało się; 
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e) w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego na zawarcie 

 umowy dzierżawy nieruchomości stanowiącej mienie Gminy Głogówek, 

Wyniki głosowania: 

15 za / 0 przeciw / 0 wstrzymało się. 

 

Po podjęciu ostatniej uchwały na Salę posiedzeń przybyli przedstawiciele Bractwa 

Sorontar. Wcielili się oni w rolę Króla oraz Rycerzy. W formie krótkiej inscenizacji teatralnej 

zaproponowali Posłankom zwiedzanie Głogóweckiego zamku. Pani Poseł Jazłowiecka  

i Pani Poseł Okrągły chętnie przyjęły zaproszenie.  

 Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę, podczas której Posłanki wraz  

z Członkami Bractwa Sorontar opuścili Salę posiedzeń.   

 

Ad 7. 

 Po wznowieniu obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał o wolne wnioski, 

sprawy różne. 

 

Radny Marek Pelka poinformował, że na skrzyżowaniu drogi wojewódzkiej z tzw. 

„betonówką” prowadzącą do OHZ-tów są liczne dziury.  

 

Radna Gabriela Nizińska na początku swojego wystąpienia wskazała, że upublicznienie 

swojego numeru telefonu w „Życiu Głogówka” było słuszna decyzją. Następnie: 

1. zwróciła uwagę, że po raz piąty prosi o naprawę chodnika na ul. Targowej na 

przeciwko Ośrodka Zdrowia, 

2. wniosła, by informować ją pisemnie odnośnie sposobu załatwienia zgłaszanych przez 

siebie interpelacji, 

3. podała, że mieszkańcy zgłosili jej, iż nie otrzymali odpowiedzi na złożone w Urzędzie 

Miejskim pisma,  

4. wyraziła swoje zdanie w sprawie parkingu na ul. Mickiewicza. Dopatrywała się 

zasadności wykonania wyjazdu z parkingu bezpośrednio na pasy, 

5. wskazała, że od zmiany organizacji ruchu na uliczkach wokół Rynku minęło półtorej 

roku, a do dzisiaj nie zostały ustawione znaki drogowe. 

Kończąc swoją wypowiedź Radna zwróciła się do Burmistrza o poważne traktowanie jej 

osoby jak również w/w interpelacji i przekazanie ich do realizacji.  
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Radny Mariusz Wdowikowski odnosząc się do powyższego wystąpienia, poprosił Radną 

Gabrielę Nizińską by wypowiadała się w pojedynczej osobie, gdyż odniósł wrażenie, że mówi 

w imieniu wszystkich Radnych. Następnie Radny Wdowikowski w imieniu Zarządu OSP 

Szonów zaprosił obecnych do udziału w obchodach 200-lecia Jednostki wraz z nadaniem 

sztandaru. Rozpoczęcie uroczystości przewidziane jest na godz.14.00 w dniu 10 maja br.  

 

Radny Andrzej Wawer wniósł, by przy okazji prac nad przyszłorocznym budżetem 

zabezpieczyć pieniądze na utworzenie stałego monitoringu w Komisariacie Policji  

w Głogówku. 

 

Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak: 

1. zgłosił, że przy wjeździe na parking, na ul. Mickiewicza jest bardzo wysoki 

krawężnik, 

2. zapytał czy będzie wykonana przebudowa kanalizacji burzowej w Mionowie od 

posesji 35 do posesji 39, 

3. podał, że uzyskanych przez niego informacji wynika, że nieprawdą jest, iż została 

przeprowadzona wizja lokalna na drodze Mionów – Wierzch. 

Burmistrz odnosząc się do powyższego poinformował, że był wydelegowany pracownik 

merytoryczny w tej sprawie celem przeprowadzenia oględzin terenu. Co do kanalizacji 

burzowej podał, że inwestycja ta nie zostanie zrealizowana.  

 

Radny Andrzej Wawer wyraził swoje zdziwienie ciągłym podejmowaniem tematu parkingu 

na ul. Mickiewicza. Stwierdził, że w ślad za ustaleniami podjętymi podczas spotkania,  

w którym uczestniczył także Wiceprzewodniczący Kuzak, konieczne jest opracowanie 

projektu przez inżyniera. Po jego otrzymaniu zostaną podjęte dalsze działania.  

 

Wiceprzewodnicząca Bogusława Poremba zwracając się do obecnego na sali Radnego 

Powiatowego Dariusza Kolbka zapytała czy zgodnie z obietnicą Wicestarosty w roku 

bieżącym wykonane zostanie odkopanie rowów pomiędzy Racławicami Śląskimi,  

a Dzierżysławicami. Zapytała także, na co Starostwo przekazało pieniądze ze sprzedaży 

Ośrodka Zdrowia w Racławicach Śląskich. Poinformowała, że wśród mieszkańców wsi 

została przeprowadzona zbiórka pieniędzy na rzecz remontu Ośrodka. Jednak tuż po jego 

przeprowadzeniu Ośrodek został sprzedany. Radna postulował, by uzyskane ze sprzedaży 

pieniądze przekazać na pielęgnację terenów zielonych będących własnością Starostwa 

Powiatowego, a znajdujących się w Racławicach Śląskich.   
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Burmistrz odniósł się do zgłoszonych interpelacji: 

Radnego Marka Pelki – zostanie wystosowane pismo do zarządcy w sprawie uzupełnienia 

ubytków w nawierzchni drogi; 

 

Radnej Gabrieli Nizińskiej; 

• poinformował, że zlecenie wykonania naprawy chodnika na ul. Targowej zostało 

dawno temu przekazane wykonawcy. Oświadczył, że skontaktuje się nim w tej 

sprawie, 

•  Wszystkie pisma, które wpływają do Urzędu Miejskiego są rejestrowane w dzienniku 

podawczym, kierowane do odpowiedniego referatu i pracownika merytorycznego, 

który powinien na nie odpowiedzieć. Burmistrz podał, że nie posiada informacji  

o jakimkolwiek nieterminowym załatwieniu sprawy. Poprosił Radną o szczegóły, tak 

by muc ustalić, do kogo pismo zostało skierowane i jak sprawa została załatwiona. 

Radna Gabriela Nizińska nie udzieliła wymaganych informacji, wobec czego Burmistrz 

stwierdził, że nie ma podstaw do uznania, iż doszło do nieprawidłowości.   

Odnosząc się do poruszonego tematu parkingu na ul. Mickiewicza, Burmistrz wskazał, 

ze zarówno Radna Nizińska jak i Wiceprzewodniczący Władysław Kuzak brali udział  

w spotkaniu w niniejszym temacie i zaakceptowali podjęte wówczas ustalenia. Tak więc nie 

rozumie potrzeby ciągłego podejmowania tej kwestii przez Radnych.  

 

 Radna Róża Zgorzelska stwierdziła, że z w/w parkingu przede wszystkim winny 

zostać zabrane donice.  

 Odpowiadając na powyższe Burmistrz oświadczył, że przepisy jednoznacznie mówią 

jak ma wyglądać parking i jak powinni poruszać się i włączać do ruchu kierowcy. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej przerwał powstałą dyskusję. Poinformował, że w tej sprawie 

odbyło się spotkanie, a ostateczne ustalenia zostaną podjęte po otrzymaniu projektu.  

 

Nawiązując do wpływających do Rady pism wskazał, że wszystkie pisma, które wpłynęły do 

Biura Rady zostały zarejestrowane w dzienniku podawczym. Na pisma skierowane 

bezpośrednio do Przewodniczącego Rady Miejskiej, bądź innych Radnych została udzielona 

odpowiedź pisemna, natomiast wobec pism skierowanych „do wiadomości”  Rady zostało 

przeprowadzone rozeznanie tematu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej oddał głos obecnemu Radnemu Powiatowemu.  

 

Radny Powiatowy Dariusz Kolbek odnosząc się do wypowiedzi Radnej Gabrieli Nizińskiej 

poinformował, że w tej sprawie interweniował także u niego mieszkaniec ul. Fabrycznej  

w Głogówku. Poinformował, że pismo o którym mowa wpłynęło do tutejszego urzędu dnia 

20 marca br., a dotyczyło wjazdu na posesję, który jest zalewany przez wody opadowe. 

Utrudnia to znacznie poruszanie się, szczególnie matce interweniującego, która porusza się na 

wózku inwalidzkim. Radny poprosił o zbadanie tej sprawy i wystosowanie odpowiedzi do 

mieszkańca. 

Radna Gabriela Nizińska dodała, że do w/w rodziny winien udać się psycholog w celu 

udzielania wsparcia osobie poruszającej się na wózku inwalidzkim. Kontynuując stwierdziła, 

że niejednokrotnie na sesji podejmowane są sprawy prozaiczne, a tymczasem został 

zwolniony pracownik Caritasu, co wydłuży okres oczekiwanie na rehabilitację czy zabieg,  

z miesiąca na trzy miesiące. Zapytała czy nie można wygospodarować pieniędzy na 

wynagrodzenie pracownika. Zwracając się do Burmistrza zapytała ile miejsc pracy stworzył. 

 Burmistrz odpowiedział, że Caritas jest odrębną jednostką, którą Gmina jedynie 

dofinansowuje i nie ma wpływu na zatrudnienie. Ponadto Gmina Głogówek na rzecz Caritasu 

przekazuje największe dotacje w regionie. Pytanie, dlaczego pracownik został zwolniony 

należy kierować do Dyrektora Caritasu. 

Natomiast Zarząd Gminy nie jest od tworzenia miejsc praca, a od stwarzania 

warunków ku temu tj. budowa infrastruktury czy też możliwości prowadzenia działalności.  

 

Wobec wniosku Radnego Powiatowego Dariusza Kolbka Przewodniczący Komisji 

Rewizyjnej Marek Pelka postanowił, że na najbliższym posiedzeniu zbadana zostanie kwestia 

niedotrzymania terminu załatwienia sprawy zgłoszonej przez mieszkańca ul. Fabrycznej.  

 

 Radny Andrzej Wawer zwracając się do Radnej Gabrieli Nizińskiej poprosił  

o rzeczowe i konkretne interpelacje ze wskazaniem nazwisk zainteresowanych, tak by osoby 

odpowiedzialne mogły udzielić kompetentnych odpowiedzi.  

 

 Następnie głos zabrał Kierownik Posterunku Energetycznego Ryszard Zbirug. Odniósł 

się do interpelacji Radnego Marka Pelki zgłoszonej na poprzedniej sesji, w sprawie 

uprzątnięcia terenu po przycince gałęzi, którą przeprowadzono w Rzepczach. Pan Zbirug 

wyjaśnił, że wygałęzienia sieci wysokiego napięcia dokonywała firma zewnętrzna na zlecenie 

Taurona. On sam nie miał wiedzy o źle wykonanym zadaniu. Stwierdził, że w momencie 
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zaobserwowania przez Radnego Pelkę nieprawidłowości, sytuacja powinna zostać zgłoszona 

bezpośrednio w firmie, a nie na sesji.  

 Radny Marek Pelka odpowiedział, że nie posiada nr komórkowego do Pana Zbiruga, 

a w samym Tauronie nie wiadomo do kogo się zwrócić. Zgłosił sprawę na sesji i w niedługim 

czasie, została ona pozytywnie załatwiona.  

 Pan Ryszard Zbirug zapytał o kredyt na szkołę w Biedrzychowicach.  

Burmistrz odpowiedział, że jest to kredyt zaciągnięty z WFOŚiGW w Opolu na 

termomodernizację budynku, która obejmuje wymianę okien i ocieplenie, tak by zmniejszyć 

koszty utrzymania budynku. Uzyskana suma kredytu z WFOŚiGW na to zadanie, ostatecznie 

zostanie umorzona o 20% wartości.  

 Pan Zbirug wyraził także swoje zdanie na temat parkingu na ul. Mickiewicza. Uznał, 

że ustanowione w tym miejscu donice kształtują estetyczny wizerunek miasta i, że nie ma 

powodu ich usuwać. Ponadto nawiązał także do poruszanej już sprawy niewłaściwie 

usytuowanego przejścia dla pieszych.  

 Zwracając się do Burmistrza poprosił o zorganizowanie spotkania z osobami, które 

odpowiadają za budynki komunalne w terenie. Zauważył, że konieczna jest weryfikacja 

elektrycznych urządzeń pomiarowych i odpowiedni nad nimi nadzór. Podał, że szczegółowy 

przegląd wszystkich budynków wpłynąłby znaczenie na zmniejszenie rachunków za energię 

elektryczną.  

 

 Korzystając z obecności przedstawiciela Tauronu, Wiceprzewodnicząca Bogusława 

Poremba zwróciła się z następującą sprawą. Podała, że jedna z lamp oświetlająca fasadę 

kościoła nie świeci. Z jej ustaleń wynika, że klucz umożliwiający wymianę lampy ma jedynie 

Tauron. Zwróciła się do Pana Zbirug z prośbą o interwencję w tej sprawie.  

 Pan Zbirug odpowiedział, że obsługa infrastruktury sakralnej nie leży w kompetencji 

jego zakładu. Jakkolwiek po uzyskaniu bliższych informacji rozezna sprawę i postara się 

pomóc.  

 

 Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował za uwagi. Wskazał, że w obliczu wielu 

poruszanych tu spraw, uzasadnionym jest by zaprosić Pana Zbiruga na najbliższe komisje.  

 Pan Zbirug odparł, że jeśli Radni wyrażą taką wolę weźmie udział w posiedzeniach. 

 

 Wśród Radnych powstała dyskusja dotycząca zgłaszania interwencji związanych  

z energią. Pan Zbirug podał, że oficjalny numer alarmowy pogotowia energetycznego to 991.  
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 Radny Andrzej Wawer zapytał o zapowiadaną likwidacje Posterunku Energetycznego 

w Głogówku. 

 Pan Zbirug odpowiedział, że Posterunku, jako sekcji nie będzie, a jedynie wydział 

pomiarów. Obecny będzie zespól, zajmujący się obsługą klienta w kwestii pomiarów,  

tj. dokonywanie odczytów, legalizacji itd. 

 W związku z brakiem dalszych interpelacji Przewodniczący Rady Miejskiej 

podziękował za wszystkie uwagi i sugestie.  

 

Ad 8.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Barton zakończył posiedzenie XLII Sesji 

Rady Miejskiej w Głogówku. 

 


